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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de KBO Best d.d. 25 april 2024 

 
Aanwezig: 
60 leden van de KBO 
Bestuursleden:  
Dhr. P. Gondrie, mevr. A. Verburg, mevr. W. van Rulo, mevr. H. Appel, mevr. N. 
Hoovers 
Afwezig m.k.: mevr. W. Wouters, dhr. K. de Laat en een aantal leden. 
 
 
1. Opening door de voorzitter Paul Gondrie en vaststelling van de agenda  

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Een bestuurslid is afwezig met kennisgeving: secretaris mevr. W. Wouters, haar 
taak wordt deze vergadering waargenomen door mevr. S. Gondrie. Verder is dhr. 
K. de Laat afwezig. De foto’s worden nu gemaakt door dhr. W. Pluym. 
De voorzitter bedankt de Golden Girls die weer zorgen voor de bediening. 
 

2. Stilstaan bij de leden die het afgelopen jaar zijn overleden  
De Voorzitter leest de namen op van de overleden KBO-leden. Iedereen gaat staan 

en neemt een minuut stilte in acht. De namen lagen deze keer geprint op tafel 

waarom was gevraagd.  

3. Notulen van de ALV van 20 april 2023 
Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd, met dank aan de secretaris mevr. W. 
Wouters. 
 

4. Jubilarissen: 25-jarig lidmaatschap KBO Best  
De voorzitter huldigt de jubilarissen die 25 jaar KBO-lid zijn: mevr. Derksen, mevr. 

van Dortmont, mevr. van Kemenade en mevr. van Rooij. Mevr. Jacobsen kon he-

laas niet aanwezig zijn. De jubilarissen ontvingen een oorkonde en bloemen. 

5. Jaarverslag 2023 door de secretaris Willy Wouters  
Mevr. Gondrie leest het jaarverslag 2023 voor dat mevr. Wouters heeft opgesteld. 
Er zijn geen vragen n.a.v. het jaarverslag. 
 

6. Financiën door de penningmeester Nettie Hoovers  
Mevr. Hoovers licht de jaarstukken toe: 
 
a. Jaarrekening 2023  

 
Inkomsten: de opbrengst van de reizen is hoger omdat meer deelnemers zich 
hebben aangemeld dan begroot. Dit zijn momentopnames en is afhankelijk van 
de bezettingsgraad die soms ook lager kan zijn dan begroot waardoor er dan 
weer een tekort is. 
 
Uitgaven: voor automatisering was geen bedrag opgenomen in de begroting. 
De kosten waren onder meer de aanschaf van een printer, laptop en een boek-
houdprogramma en het onderhoud. Voor de post WMO cliëntondersteuning is 
niets uitgegeven omdat er geen opleiding/cursussen zijn gevolgd. 
Het positief resultaat over 2023 bedraagt € 1.930, - 
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Op de eindbalans staat een grote reserve: oorzaak is dat er gedurende enkele 
jaren is gespaard voor de viering in 2024 van het 65-jarig bestaan. 
 

b. Begroting 2024  
De subsidies zijn lager uitgevallen. Omdat enkele activiteiten niet zijn georgani-
seerd, is er minder subsidie binnengekomen. 
 
Uitgaven: 
Ledenwerving: mensen die dit jaar 65 worden en zich opgeven als lid krijgen 
voor 2024 een gratis lidmaatschap. Dit geldt ook op de 60+beurs van de 
LEVgroep op 25 mei. 
WMO: hiervoor is een bedrag opgenomen omdat in 2024 cursussen komen. 
Reservering 65 jaar: dit geld wordt besteed aan feesten en activiteiten vanwege 
het jubileum. Wat eventueel overblijft, gaat naar de reserve voor het 70-jarig 
bestaan. 
Mevr. van Dam merkt op dat het eigen vermogen wel erg hoog is en zij vraagt 
of het na 2024 en de viering van 65 jaar bestaan omlaag gaat. De voorzitter 
zegt toe dit met haar te gaan bespreken op korte termijn. 
 

c. verslag kascontrolecommissie  
Dhr. P. Verheyen deelt mee dat hij en dhr. B. de Klerk geen onvolkomenheden 
hebben aangetroffen. De jaarstukken zijn goedgekeurd en het bestuur wordt 
décharge verleend.  
 

d.  benoeming nieuwe kascontrolecommissie  
De kascontrolecommissie blijft voor komend jaar dezelfde. 

 
7. Rooster van aftreden, benoeming nieuwe bestuursleden  

 
Bestuurslid dhr. W. Vlemminx heeft besloten af te treden vanwege lichamelijke on-
gemakken en zijn verhuizing naar Eindhoven. Hij hield zich bezig met P.R. en voor-
lichting naast zijn bestuurslidmaatschap. 
 
Mevr. A. de Ruijter neemt ook afscheid omdat ze naar Eindhoven gaat verhuizen. 
Zij heeft veel voor de KBO betekend, zo hield zij de afgelopen jaren de lijst bij van 
de leden van 80+ en regelde ze dat zij bij hun verjaardag een bloemetje kregen.  
De voorzitter dankt hen allebei hartelijk voor hun inzet en wenst hen het beste toe. 
 
De voorzitter stelt de nieuwe aspirant-bestuursleden voor: mevr. H. Appel (activi-
teiten en evenementen) en mevr. A. Verburg (cliëntondersteuning en wandel-
groep). De ledenvergadering is unaniem vóór hun benoeming. Hierbij zijn beiden 
benoemd. 
 

8. Toespraak door de voorzitter Paul Gondrie 
 
De opbouw van het ledenbestand 
De voorzitter geeft wat cijfers over het huidige ledenbestand. In Leaweb staan circa 
1800 personen/bedrijven ingeschreven waarvan circa 1600 gewone leden. 38% is 
man en 62% is vrouw. De gemiddelde leeftijd van onze leden is 78 jaar (en van het 
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bestuur 71 jaar). Het afgelopen jaar zijn 137 nieuwe leden ingeschreven en beëin-
digden 142 leden hun lidmaatschap. Dit laatste vanwege overlijden, opzeggingen 
of verhuizingen. 
 
Terugblik op 65 jaar KBO Best 
De voorzitter schetst kort de geschiedenis. Hij geeft aan wat er tot nu toe is geor-
ganiseerd en wat er nog gaat komen dit jaar. Hij verlevendigt het geheel met wat 
foto’s en een video van de workshop van de videoclub.  
 
De naam “KBO” 
KBO Noord Brabant gaat de naam wijzigen in seniorennetwerk Brabant & Zeeland. 
Hiermee verdwijn “katholiek” uit de naam. Meerdere afdelingen hebben dit al eerder 
gedaan. Volgens de statuten moet voor deze wijziging de bisschop van den Bosch 
toestemming geven. Deze goedkeuring is inmiddels gegeven. Het bestuur wil in 
deze vergadering peilen of de leden ook de naam van KBO-Best willen wijzigen. 
Hij vraagt de aanwezige leden om met handopsteken hun stem hierover uit te bren-
gen. De meerderheid stemt voor en het voorstel is hiermee aangenomen. De voor-
zitter stelt het volgende voor: het bestuur gaat een werkgroep formeren om de 
naamsverandering te onderzoeken. Deze komt dan met een voorstel over de 
naamswijziging en het bestuur agendeert dit voor een volgende vergadering. Twee 
punten zijn hierbij van belang: de nieuwe naam moet gedragen worden door de 
meerderheid van de leden en de procedure tot naamswijziging moet correct verlo-
pen. Hij merkt verder op dat ook de pastoor toestemming moet geven. 
 
Vacatures:  
a. De gemeente Best zoekt mensen die tijdens de zomer bij het zwemmen willen 

assisteren. Aanmelden bij de gemeente Best. 
b. Het bestuur zoekt een opvolger voor dhr. Vlemminx. Taken: af en toe een stukje 

schrijven voor de ouderenpagina van Groeiend Best en voor het Prikbord en 
deelnemen aan de bestuursvergaderingen. 

 
9. Rondvraag  

Dhr. Slagers vraagt of de naamsverandering van KBO Brabant nu definitief is. De 
voorzitter antwoordt dat met de toestemming van de bisschop nu het voortraject af 
is. Nu komt er een voorstel in de ledenvergadering en daarin zal gestemd worden.  
 

10. Sluiting met hapje en drankje 
De voorzitter sluit de vergadering met dank aan alle aanwezigen. 


